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Hezké vánoce a hodně štěstí v roce 2006

Blíží  se  konec  roku  a  všichni  tak  trochu
netrpělivě očekáváme, co nám přinese rok 2006. Je
správné mít neustále nějaké plány, těšit se na něco
nového, je ale potřeba čas od času zvolnit tempo a
uvědomit si, co jsme při tom spěchu všechno nestihli
a  možná  už  nestihneme.  Nezapomínejme  na  své
blízké,  neodkládejme  jejich  návštěvu  až  na  někdy,
neodkládejme  s dětmi  návštěvu  zoologické  nebo
divadla nebo čehosi jiného, neboť to jsou věci, které
už nikdy nedohoníme. Právě o vánočních svátcích by
se mělo pracovní tempo ubrat a zvolnit a dělat vše
pro  příjemně  prožité  chvíle  ve  společnosti
příbuzných nebo přátel, zkrátka nebýt sami. Naučme
se  prožívat  vánoční  chvíle  intenzivněji  vnímáním
toho času a netrapme se počtem dárků. Měly by být
symbolické,  měly  by  naznačit  naše  přání  potěšit
druhého, neměly by být důvodem stresu. Každý však
máme možná jinou představu o hezkých vánocích. 

A tak mi dovolte, abych Vám jménem svým i za
obec  popřála  hezké  a  spokojená  vánoce,  hodně
zdraví, štěstí a spokojenosti v roce 2006.
 

J.Malá



Obec Baráčníků v Ondřejově informuje …..

V návaznosti  na  vznik  jiných  baráčnických  obcí
v okolí  Ondřejova  je  konečně  11.  října  1911  ustavena
„Vlastenecko  dobročinná  obec  baráčníků  v Ondřejově“.
V letošním  roce  již  uplynulo  94  let  její  existence.  To
představuje  minimálně  5  generací  v jejichž  činnosti  se
odráží  život  a  osudy  mnoha  našich  občanů,  sousedů  a
tetiček, kteří již nejsou mezi námi. Koncem roku 1911 měla
naše Obec 33 členů. Největší rozkvět činnosti byl v období
tzv. první republiky (1936 – 64 členů). Dnes je nás celkem
14 členů a z toho 4 sousedé a 10 tetiček. Tomu odpovídá i
naše  činnost.  Scházíme se  pravidelně  vždy první  středu
v měsíci  na  společném zasedání,  na  nichž  řešíme  různé
problémy,  ale  především jak  uchovat  naši  Obec  do  100
letého  výročí.  Největší  potíž  je,  že  někteří  členové
s ohledem na jejich věk a zdraví nejsou již schopni aktivní
činnosti.  Přesto  se  nám  podařilo  15.  května  uspořádat
tradiční  oslavu  svátku  matek.  Program  zajistili  žáci
z mateřské  a  základní  školy  pod  vedením jejich  učitelů.
Program se líbil a přítomné maminky, babičky i tetičky se
zájmem vyslechly výsledky jejich snažení. Celkem 16 žen
starších  80  ti  let  dostaly  rostlé  kytičky,  buď  přímo  na
oslavě, nebo jim byly delegací baráčníků předány u nich
doma. V červenci se naše delegace zúčastnila oslav 600 let
Hvězdonic,  kam  jsme  byli  pozváni  tamními  baráčníky.
V srpnu 5 ti členná delegace s praporem se zúčastnila oslav
800 let Hrusic, které se konaly v rámci „Ladových Hrusic“.
Baráčníci tam měli bohatý program včetně průvodu, tančení
besedy  a večer v sokolovně vybrané arie z opery Prodaná
nevěsta zpívané členy Opery Národního divadla. Z ostatní
činnosti  jsme  se  seznamovali  a  vyjadřovali  k akcím
plánovaným  Obecním  zastupitelstvem  Ondřejova.  Na
příklad výstavba vodovodu, úprava náměstí a rekonstrukce
kulturního  domu  na  tělocvičnu  za  účelem  lepšího
využívání.  Také  jsme  organizovali  oslavy  narozenin
některých našich členů při jejich kulatých výročích. Při této
příležitosti hrála tetička Koucká na harmoniku a všichni si
s chutí  zazpívali.  Počet  našich  aktivních  členů  nám
neumožňuje pořádat vlastvědné zájezdy pro ostatní občany.
Cítíme nedostatek členů středního věku.  Nábor osobními
návštěvami v 6 rodinách přivedl do našich řad 1 manželský
pár,  ale  ostatní  neměli  zájem.  Přesto  se  snažíme udržet
činnost,  což  se  nám  s přispěním  a  spoluprací  se
zastupitelstvem  obce  zatím  daří,  za  což  jim  patří  náš
veřejný dík.
                      Ladislav Padevět – rychtář OB
 

       Co se psalo do obecní kroniky – 1939

Zatemnění v obci
   Následkem německopolského konfliktu nařídil  okresní
úřad úplné a přísné zatemnění. Obecní světla nesvítí vůbec.
Nařízení toto není do konce roku odvoláno ježto Anglie a
Francie vstoupila do války s Německem.

Doprava
   Nutno co nejvíce šetřit pohonnými látkami. Osobní auta
(mimo  úřední)  jsou  vyřazena  z provozu.  Nákladní
automobilová  doprava  omezena.  Státní  autobusová  linka
Praha – Chocerady zrušena.

Stavby
   V prosinci zavedeno elektrické vedení do mlýna p. Ant.
Šebla. Bylo kolaudováno 10 obytných domů: Chytráček Jan
čp.  211,  Chytráček Václ.  212,  Medřický Jos.  213,  Vodr-
hánek Jan  214,  Kotulán  215,  Štycha  216,  Novotný Ant.
217, Vachout Karel 218, Macháček Ant. 219, Plašil Jar. 72
(za zbořené p.Jana Vycpálka)
Poznámka redakce:
   V roce 1939 ukončil psaní kroniky pan František Šebl,
listonoš v Ondřejově, který zemřel v roce 1943. Zápisy od
roku  1940  nemohl  provádět,  neboť  výnos  ministerstva
školství a osvěty č.j. 129.247/40-IV/4 z 21.10.1940 zněl:
„Tyto pamětní knihy neodpovídají svým obsahem, zvláště
při  záznamech  v době  světové  války,  ale  také  na  jiných
místech,  dnešnímu  státoprávním  poměrům  takže  jich
ponechání  u  obecních  úřadů  jeví  se  v této  době
nevhodným.  Proto  po  dohodě  s ministerstvem  vnitra  se
okresním  úřadům  ukládá,  aby  s největším  urychlením
vyzvaly obce s českou správou, aby své pamětní knihy ve
stavu naprosto neporušeném odevzdaly okresnímu úřadu,
který je  hromadně odešle příslušnému zemskému archivu
k úschově. Nová obecní kronika budiž opatřena na náklad
obce a než se tak stane, buďte záznamy pro obecní kroniku
činěny do příručního sešitu.“

   Přípisem  ze  dne  16.1.1951  pod  č.j.  36/51-IV  a
rozhodnutím  MNV  v Ondřejově  byl  ustanoven  Václav
Bělík, hostinský v Ondřejově čp. 120 obecním kronikářem
městečka Ondřejov. Snad náhodou, a i z vlastní záliby psal
si krátké poznámky po dobu válečnou a další, z nichž mohl
nyní částečně  doplnit  obecní  kroniku.  Svými záznamy se
vrátil až do roku 1939, které již nemohl psáti pan František
Šebl. 
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Honební společenstvo Ondřejov – Zvánovice
Vážení  čtenáři a přátelé přírody,
blíží  se  konce  roku  a  všichni  budeme  bilancovat.  Nedílnou

součástí společenského života v naší republice jsou jak jistě víte už
dlouhá  léta  i  myslivci.  Proto  bych  Vás  rád  seznámil  s tím,  jak
myslivci  našeho  Honebního  společenstva  Ondřejov  –  Zvánovice
prožili uplynulý rok 2005.

Hned v úvodu musím bohužel konstatovat, že obraz nás myslivců
v očích veřejnosti není příliš pozitivní, už kvůli tomu, že v médiích
se z větší části objevují pouze nepravdivé a zavádějící informace. A
tak slyšíme a  čteme,  že  myslivci  jsou  pouhými  pány lesů  a  polí,
bezhlavě  střílejí  po  všem co  se  hýbe  a  často  své  okolí  ohrožují
střelnou  zbraní.  Proti  lžím a  pomluvám se jak  známo téměř nedá
bránit, zejména když dostáváme jen málo prostoru, abychom obhájili
své argumenty.

Přesto se o to na všech úrovních trpělivě snažíme a budiž i tento
krátký příspěvek  kamínkem do mozaiky, která všem, tedy i Vám
pomůže poodhalit, že ne všechno co se říká a píše musí být pravdou.

S pozice mysliveckého hospodáře uvedu ve stručnosti jen několik
nejdůležitějších činností myslivců v běžném mysliveckém roce.

Nejdůležitější  činností  myslivců  vyplývající  ze  zákona  o
myslivosti  č.449/2001  Sb.  je  péče  a  ochrana  zvěře  a  životního
prostředí v němž žije, jakožto její přikrmování v době strádání.

Krmivo  na  zimní  období  si  musí  myslivci  opatřit  z vlastních
zdrojů.Naše  společnost  v letošním  roce  obhospodařovala  několik
mysliveckých políček cca15 ha, na kterých jsme vypěstovali kukuřici
a oves, který jsme z větší části sklidili a používáme na přikrmování
srnčí zvěře.Porost kukuřice jsme nechali na polích pro černou zvěř,
abychom tímto omezili  škody působené  touto  zvěří  na  pozemcích
soukromě hospodařících zemědělců, pro které během jarních měsíců
organizujeme, dle jejich požadavku brigády na sběr kamení s polí.

Dále  každoročně  na  jaře  v součinnosti  se  zástupci  OÚ  obcí
Ondřejov a Zvánovice pořádáme brigádu na čištění příkopů (tj. sběr
odpadků všeho druhu) podél všech komunikací protínajících honitbu.

Velký  počet  brigádních  hodin  odpracujeme  na  zlepšování
životního  prostředí  pro  zvěř  a  údržbě  stávajících  potažmo výrobě
nových krmných mysliveckých zařízení.

V letošním  roce  jsme  rovněž  pořádali  v naší  honitbě  několik
kynologických akcí, například zkoušky pro myslivecké psy

Jako každý rok, tak i letos jsme pořádali  tradiční myslivecký ples
v Ondřejově  i  ve Zvánovicích,  samozřejmě s bohatou  mysliveckou
tombolou.Tímto si Vás dovoluji co nejsrdečněji pozvat na blížící se
myslivecké  plesy,  a  to  7.1.2006  v Ondřejově a  4.2.2006  ve
Zvánovicích.    

Lov zvěře je pro myslivce odměnou za celoroční poctivou práci
v honitbě a není jeho prvořadou činností. Vzhledem k tomu, že stavy
drobné zvěře konkrétně zajíců jsou dlouhodobě velmi nízké, jsme od
jejich lovu upustili. Bažanty  lovíme pouze v omezeném počtu.Srnčí
zvěř  lovíme  pouze  v počtu,  který  schválí  orgán  státní  správy
myslivosti. Větší starosti nám působí zvěř černá, které působí škody
na zemědělských plodinách, a proto se jejímu lovu věnujeme ve větší
míře.  Nezanedbatelné  počty zvěře bohužel  končí  na komunikacích
pod koly motorových vozidel.  K nemalým škodám na krajině  a k
rušení  zvěře  hlavně  v době  hnízdění  a  kladení  mláďat    dochází
ježděním motorovými vozidly mimo veřejné komunikace některými
jedinci.  Velkým nešvarem,  který je  hodně  rozšířen  jsou  psi  volně
pobíhající  po  honitbě,  rušící  zvěř  v horších  případech  ji  štvou  a
někdy i usmrtí!  Touto cestou bych Vás chtěl požádat o pomoc v boji
proti  těmto  nezákonným  činnostem  některých  nezodpovědných
jedinců.  

Jak  z výše  uvedeného  vyplývá  provozování  myslivosti  není
v žádném případě jen neomezený lov, ale hlavně celoroční práce a
péče o přírodu a zvěř. Věřím, že i ty tyto řádky pomohou pochopit
nemyslivcům,   o  co  nám  jde.  Tedy o  to,  zachovat  nám  všem i
budoucím  generacím  čistou  a  nezničenou  přírodu,  plnou  zvěře  a
rostlin. Buďte nám v to prosím nápomocni, tak jako například obecní
úřady v Ondřejově  a  Zvánovicích.  Nejen  jim  děkuji  za spolupráci
v letošním roce a těším se na další.

Přeji nám všem v následujícím roce jen to nejlepší. 
               S pozdravem „Myslivosti zdar“

Antonín Zámyslický   myslivecký hospodář

Dárek k novému roku 
v podobě nabídky nových sportovních aktivit ve  

Sportovně kulturním centrum Ondřejov.
 
    Rádi Vás informujeme, že přípravy na rozšíření nabídky pro občany
Ondřejova a okolních obcí úspěšně pokračují a pokud se vše podaří, mů-
žeme zahájit již od února činnost nových kroužků a oddílů. Některé po-
čkají až  na 15.březen, kdy se naši fotbalisté přesunou na hřiště. Velkou
měrou jste právě vy svými odpověďmi na anketu ovlivnili  jejich výběr,
za což Vám velmi děkujeme.  Samozřejmě nejtěžší  bylo najít  kvalitní
trenéry a cvičitele a sladit  jejich  časové možnosti  s volným prostorem
v rozvrhu tělocvičny a rozložením činností tak, aby se nepřekrývaly pro
stejné zájmové skupiny a zohlednily se aktivity TJ Sokola a ZŠ. Podařilo
se utvořit i realizační tým, který Vám představíme v příštích Ozvěnách.
Předběžný rozvrh bude ještě v průběhu prosince doladěn.

Pondělí 15,00 – 16,00 hod Hudebně pohybové hry pro děti od 6 do 10
let pod vedením Dany Honsové, ředitelky MŠ v Ondřejově

16,30 – 17,30 hod  Mini tenis pro děti od 4 do 7 let s Kristinou
Bosákovou (v květnu bude pokračovat na kurtech)
Úterý   8,45 – 9,45 hod – Tanečky a cvičení  pro „předškolkoláky“  od
2 – 4let za asistence maminek s Bohumilou Řešátkovou

15,00 – 16,00 hod Aerobik pro děti od 6 do 10 let a od 
16,00 do 17,00 hod pro dívky i kluky od 11 do 16 let, jehož instruktorka
Gábina Jiráková povede cvičence i  na základní soutěže Českého svazu
aerobiku

17,30 – 18.30 hod. Zdravotní tělesná výchova pro mladé i starší
dospělé s paní učitelkou Natašou Škardovou – zahájí v 2.půlce března 

18,30 – 19,30 hod Sebeobranu pro mladé již od 15 let,  ale i
dospělé ženy i muže naučí Kristina Bosáková, mistryně Evropy v karate
2005 -  zahájí až v 2.půlce března
Středa 16,00 – 17,00 hod – tenisová přípravka pro děti od 8 do 12 let
s Jiřím Rečkem, trenérem tenisu III.tř. (v květnu bude pokračovat na kur-
tech)
Čtvrtek 15,30 – 17,00 hod Florbal pro kluky i dívky od 11 do 16 let,
kteří se chtějí  zapojit do soutěží pod vedením zkušeného učitele a trenéra
Zděnka Fouska

17,00 – 18,00 hod Přípravka sportovního tance pro páry, ale i
kluky a dívky samostatně od 11 do 16 let s mladými a úspěšnými repre-
zentanty   ČR  v latinských  tancích  Gábinou  Coufalovou  a  Tomášem
Vašíčkem - zahájí až v 2.půlce března

18,00 – 20,00 hod – Taneční pro mladé i starší tancechtivé páry
s G.Coufalovou a T.Vašíčkem - zahájí až v 2.půlce března
      Volné hodiny pro partu neorganizovaných rekreačních sportovců,
kteří se dají dohromady na fotbálek,    florbal, volejbal a další sporty,
jsou v úterý od 20,00 do 22,00 hod, v pátek od 18,00 do 20,00 hod.  
Neděle    9,00 – 12,00 hod každou poslední neděli (výjimečně dřívější
v dubnu a červnu)  v měsíci připravujeme akce s významnými osobnost-
mi sportu,  s kterými si můžete prakticky zacvičit a kteří přizpůsobí  ná-
ročnost  lekcí tak, abyste je dobře zvládli. Mají s tím zkušenosti, neboť
učí  po  celé  republice.  Svoji  účast  již  přislíbili:  Radka  Hanáková
(Hufová),  mistryně světa  ve sportovním aerobiku,  lektorka aerobiku  a
trenérka reprezentantů,  také mistrů světa, Hanka Šulcová,  trenérka mi-
stryň světa ve fitness družstvech s týmem a programem, cvičení pro baby
a  aerobik pro juniory i dospělé, Dr. Jaroslava Otáhalová, odborná asi-
stentka VŠE v Praze, s vlastní rehabilitační praxí, má program – Aby Vás
záda  nebolela,  Katka  Bímanová,  ředitelka  mezinárodní  školy  FISAF
ČSAE,  pod  jejímž  vedením se  mohou  ženy  stejně  jako  muži  naučit
správně a zajímavě  posilovat  a tvarovat svoje tělo a Dr. Hana Dvořá-
ková, odb.as.Ped.F UK., lektorka pro cvičení předškoláků, rodičů a dětí a
zdravotní  TV. 
     Jak vidíte, program je bohatý, stačí si jen vybrat a přihlásit se. Před-
pokládáme, že zápis do všech kursů i volných hodin by proběhl poslední
týden v lednu. Ceny pro děti budou vycházet kolem 20,-Kč na hodinu a
pro dospělé 40,-Kč na hodinu. Některé, jako tenis, kde může být maxi-
málně 8 dětí a taneční, kde učí dva tanečníci, budou o něco dražší. V pří-
padě, že si rodina vybere 3 – 4 kursy, dostanete 20% slevu, při 5 a více
kursech  25% slevu.  Začátkem ledna  obdržíte  letáčky s definitivní  na-
bídkou včetně informací o trenérech a instruktorech a rovněž o aktivitách
ZŠ a TJ Sokol Ondřejov v SKC. Budou vyvěšeny plakáty v Ondřejově i
okolí.   
           Na Vaši účast se těší Bohumila Řešátková  a realizační tým 
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Výroční členská schůze ondřejovských fotbalistů 

se uskutečnila v neděli 4.12.2005. Fotbalisté se sešli v restauraci
"Na  hřišti",  kde  dostali  chlebíčky od  čerstvého oslavence Jana
Kvapila.  Musím však  říci,  že  jsem jako  předseda  fotbalového
oddílu  počítal  s  větší  účastí  než  je  25  osob,  protože  se říká:"
Konec  dobrý  všechno  dobré."  a  umístění  "A"mužstva  je  po
podzimu dobré. I když byla malá účast, přesto vše co mělo být
projednáno, projednáno bylo. Byla přednesena zpráva o činnosti
fotbalového výboru, pokladník David Kvapil seznámil přítomné s
hospodařením oddílu a trenér žáků P.Faigl informoval přítomné o
činnosti družstva žáků. Pak vedoucí "A"mužstva L.Böhm přednesl
zprávu  o  činnosti  "A"mužstva.  V  diskuzi  vystoupil  Fr.Krucký,
který zhodnotil průběh jarní sezony z pohledu trenéra. Pozastavil
se  nad tím,  že  se  fotbal.výboru nedaří  získávat nové trenérské
kádry  z  věkové  kategorie  30-40letých  býv.  fotbalistů.   Je  to
naprostá pravda ,ale snad to nebude dlouho trvat a tato slabina
bude  odstraněna.  První  vlaštovky už  přilétly  v  podobě  Pavla
Faigla , Jirky Staňka a Jirky Stárka, kteří byli VČS kooptováni do
fotbalového výboru a budou se starat o mládež. Jedním z bodů
usnesení VČS je organizačně zajistit obnovu dorostu v Ondřejově
a s přípravkou vstoupit do mistrovských soutěží 2006-2007.Jako
host  vystoupila  B.Řešátková,  která  seznámila  přítomné  se
sportovní  a  kulturní  náplní  nově  budovaného  kulturního  a
sportovního centra v  Obecním domě. Dále v diskuzi  vystoupil
trenér  Milan Malý,  který  se  ujal  mužstva po  jeho  sestupu do
IV.třídy. Zhodnotil průběh podzimní části a seznámil přítomné s
trenérským plánem na přípravné zimní období.V současné době
fotbalisté  navštěvují  1x  za  týden  aerobic,  kde  jim  Gábina
Štěpinová dává  do  těla.  V lednu absolvují  jednodenní  turnaj  v
Sázavě, kde proti sobě nastoupí mužstva složená výhradně z kádru
"A" a adeptů, které bychom rádi viděli v našem mužstvu. V únoru
pojede"A"mužstvo  na  4denní  soustředění  do  Solenice,  kde
absolvuje 8 treninkových jednotek. Podotýkám, že hráči, trenér i
funkcionáři si toto soustředění platí ze "svého".   Pak 3 přípravné
zápasy a jdeme do jarních mistrovských bojů, které rozhodnou o
tom zda budeme úspěšní. Zd.Štádler se kriticky vyjádřil k malé
účasti hráčů nejenom na hřišti, ale i při brigádách pořádaných pro
zvelebení a úpravu fotbalového areálu. Po diskusi VČS schválila
toto usnesení viz příloha. 
    Dovolte  mi,  abych  touto  formou  poděkoval  paní  Hance
Zadákové, za vše co pro bezproblémový chod fotbalového oddílu
vykonala. Dále  bych chtěl  poděkovat  paní  Heleně  Faiglové za
nadšení a zápal s jakým organizačně zajišťuje chod žákovského
družstva. .Původně jsem měl v úmyslu zde zveřejnit jména všech
spozorů, kteří přispěli na žáky nebo na fotbal dospělých. Protože
se  však jedná  přibližně o  150  jmen, budou tato  zveřejněna na
vývěsce TJ Sokol a to na náměstí nebo na hřišti. Všem sponzorům
jménem výboru a jménem svým moc a moc děkuji a přeji jim, aby
měli radost ze života a z dobrých skutků. Vám všem chci popřát
hezké, klidné a spokojené vánoce a do roku 2006 hodně zdraví a
životního  optimismu Věřím,  že  se  v  dobré  pohodě  a  náladě
sejdeme na tradičním fotbalovém plese, který pořádáme v sobotu
21.ledna 2006 od 20hodin. K tanci a dobré pohodě hraje skupina
PETERS PAINTERS.
                                          Jan Kölbl
            

 Usnesení výroční členské schůze
VČS oddílu kopané, konaná dne 04.12.2005

1.Schvaluje:
a) Zprávu předsedy oddílu kopané o činnosti fotbal.výbo-

ru v roce 2005.
b)  Zprávu pokladníka  oddílu  o  finančním hospodaření

oddílu v roce 2005.
c) Zprávu ved.“A“mužstva za rok 2005.
d) Zprávu ved.mužstva žáků za rok 2005.
e)  Kooptaci  nových členů  výboru:  Jiřího  Stárka,Pavla

Faigla a J.Staňka.                                         

2.Vyslovuje poděkování všem sponzorům za jejich finanční i ma-
teriálovou pomoc, kterou přispěli k bezproblémové činnosti oddí-
lu.
Vyslovuje poděkování všem brigádníkům, kteří svoji dobrovolnou
prací přispěli k udržení dobrého stavu fotbalového areálu.
Vyslovuje poděkování Vlad.Stárkovi za práci,  kterou odvedl ve
prospěch ondřejovského fotbalu.
3.VČS ukládá:

a) Fotbal.výboru zajistit dostatečné krytí nákladů souvise-
jících s činností  oddílu.

b) Fotbalovému výboru zajistit opravu nátěrů oken a mří-
ží u nových kabin a nátěr okapů u starých kabin.

c) V případě dost.finačního krytí zajistit archivní místnost
v kabinách proti spodní vodě.

d)  Organizačně  zajistit  přihlášení  přípravky  do  mi-
strovské soutěže

e)  Organizačně  podpořit  vznik  dorosteneckého  muž-
stva.Popř.zajistit jejich hostování.

f)  Zlepšit spolupráci s místní ZŠ při náboru dětí do fot-
bal.oddílu.
Zimní příprava fotbalistů Ondřejova
Datum     hodina     místo        náplň          poznámka
1.12.     19-20      tělocvična   aerobik       K.Štěpinová
8.12.     19-20      tělocvična   aerobik       K.Štěpinová
15.12.    19-20      tělocvična   aerobik       K.Štěpinová
6.1.06    19-20      tělocvična   aerobik       K.Štěpinová
8.1.      13-16      hala Sázava  turnaj        M.Malý
14.1.     14-16      terén        fártlek 15 km M.Malý    
20.1. 15.sraz  17. zač.   Praha    přát.utkání   M.Malý
27.1. 15.sraz  17.zač.    Praha    přát. utkání  M.Malý
31.1.     19-20      tělocvična   aerobik       K.Štěpinová
2.2.      19-20      tělocvična   trénink       M.Malý
7.2.      19-20      tělocvična   vytrvalost    M.Malý
9.2.      19-20      tělocvična   obratnost     M.Malý
11.2.     14-16      terén        vytrvalost    M.Malý
14.2.     19-20      tělocvična   florbal       M.Malý
16.2.     19-20      tělocvična   aerobik       K.Štěpinová
21.2.     19-20      tělocvična   obratnost     M.Malý
23.-26.2      Soustředění v Solenici
28.2.     19-20      tělocvična   aerobik       K.Štěpinová
2.3.      19-20      tělocvična   dynamika      M.Malý
4.3.      14.00      přátelský zápas            M.Malý
7.3       19-20      tělocvična    výbušnost    M.Malý
9.3.      19-20      tělocvična    výbušnost    M.Malý
11.3.     14.00      přátelský zápas            M.Malý
14.3.     19-20 Sázava herní činnost  jednotlivce (HČJ)
16.3.     19-20      Sázava         HČJ         M.Malý
18.3.     14.00      přátelský zápas             M.Malý
21.3.     18.00      hřiště          rychlost    M.Malý
23.3.     18.00      hřiště          rychlost    M.Malý
26.3.     mistrovský zápas – zahájení jarní soutěže                     
                                                  zpracoval M.Malý              

Rychlý internet pro každého 
bude brzy v Ondřejově

Jak už možná víte, v nejbližší době zahájí v Ondřejově i v okolních
obcích provoz  Komunitní  síť Mnichovicka.  Pokusím se v tomto článku
dát odpověď na některé často kladené otázky. Další informace najdete i
na webu http://www.mnichovice.info/sluzby/ksm/.

Co je Komunitní síť Mnichovicka a co nám umožní?
Je to projekt, který vznikl z iniciativy města Mnichovice a ke kterému

se přidalo  10 obcí v okolí,  mezi nimi i  Ondřejov.  V tomto projektu se
buduje bezdrátové připojení k internetu, ke kterému se bude moci levně
připojit prakticky každá domácnost.

Jak taková síť pracuje?
Základem sítě je jeden nebo několik přístupových bodů v každé obci.

Přístupový bod má anténu a funguje současně jako příjímač i vysílač,
který bude v rádiovém spojení s počítači v domácnostech a zprostředkuje
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jejich připojení k internetu. Přístupové body budou rádiově propojeny na
stožár  ve  Struhařově  a  odtud  bude  rádiové  spojení  s internetovou
ústřednou v Praze (NIX). Tak bude každý počítač spojen s celým světem.

Kde  budou  přístupové  body  v Ondřejově,  v Turkovicích  a  v
Třemblatech?

V Ondřejově  na  paneláku  Astronomického  ústavu,  na  Kulturním
domě a na domě ing. Václava Novotného  na Horce; v Turkovicích na
domě paní Müllerové při silnici na Ondřejov a v Třemblatech na stožáru
větrné elektrárny. 

Může se připojit každý?
Může  se  připojit  každý,  kdo  dohlédne  na  některý  přístupový  bod

(aspoň z hřebenu své střechy). Spojení používá rádiové vlny, ktere se šíří
prakticky přímočaře, jako světlo. Přístupové body mají antény vysoko na
střeše. Chcete-li vědět, zda u vás bude možné připojení, zjistěte si, zda ze
střechy vašeho domu je vidět na některý z uvedených přístupových bodů
(např. na hřeben střechy Kulturního domu, na střechu paneláku apod.).
Překáží-li  jen  strom,  nevadí,  vlny  stromem  projdou.  Neprojdou  ale
například  kopcem.  Přístupové  body  byly  zvoleny  tak,  aby  se  mohly
připojit prakticky všechny domy v obci. 

Kolik mě internet bude stát?
Při připojení se platí jednorázový připojovací poplatek 1000 Kč. Pro

připojení budete potřebovat (kromě počítače) zařízení v ceně přibližně od
1000 Kč do 5000 Kč a pravděpodobně také práci technika za přibližně
600 Kč. To vše jsou tedy počáteční náklady. Pak už budete  platit  jen
pravidelnou  měsíční  platbu  ve  výši  350  Kč.  Spojení  je  samozřejmě
nepřetržité (s výjimkou mimořádných situací, např.  výpadku proudu)  a
poplatek není závislý na tom, jak často připojení využíváte nebo kolik dat
stahujete. 

Jaká bude rychlost připojení?
1500  kilobitů  za sekundu (kbps).  To je velmi dobrá  rychlost.  Pro

srovnání:  vytáčené  připojení  po  telefonu  má  teoreticky  56  kbps,
prakticky většinou o dost méně; přitom za něj platíte přibližně 15 Kč za
hodinu mimo špičku a ve špičce podstatně víc. Internet data expres firmy
Eurotel,  za  který se  platí  1070  Kč měsíčně, mívá rychlost  okolo  128
kbps,  ale  občas  naměřím i  pouhých  30  kbps.  Ve  srovnání  se  všemi
dostupnými komerčními nabídkami vychází Komunitní síť Mnichovicko
jednoznačně nejvýhodněji. 

Bude celá tato rychlost připojení jen pro mě?
Nebude,  to  by  nebylo  ekonomické,  protože  každý  uživatel  se

s internetem spojuje jen ve velmi krátkých okamžicích, mezi nimiž jsou
mnohem delší doby klidu. Skutečná doba, po kterou do vašeho počítače
putují data, je tedy jen malý zlomek doby, po které sedíte u počítače. To
znamená, že i když bude stejného připojení využívat současně řekněme
10 uživatelů, žádný z nich prakticky nepozná, že jsou připojeni i ostatní.
Je to podobné jako provoz na silnici: není-li jejích uživatelů moc, žádný
nezpomaluje druhého a nemá smysl dělat pro každé auto zvláštní silnici.
Až  když  se  o  silnici  dělí  větší  počet  uživatelů,  začne  se  rychlost
podstatně  zpomalovat.  Správa naší  sítě  bude  dbát  na  to,  aby rychlost
připojení pro nikoho podstatně neklesla pod 1 500 kbps (např. tak, že se
o 1500 kbps nikdy nebude dělit víc než 20 uživatelů).

Jak byla celá siť financována? Jak je možné, že je tak výhodná?
Investiční náklady (řádově 5 milionů korun) byly hrazeny ze 75 %

z fondů Evropské unie, dalších 10 % dalo Ministerstvo pro místní rozvoj
a zbylých 15 % zaplatily obce. To znamená, že uživatelé platí jen čistě
provozní  náklady,  zatímco  u  komerčního  připojení  by  museli  svými
příspěvky  také  splácet  nemalé  investice.  Navíc  Komunitní  siť
Mnichovicko je neziskový projekt, proto uživatel ve svých příspěvcích
neplatí  zisk  provozovatele.  Provozní  náklady  jsou  především  plat
správce,  který  síť  udržuje  v provozuschopném  stavu,  dále  platba  za
připojení  na  internetovou ústřednu  v Praze,  elektrická energie,  opravy,
pojistné apod. Případné přebytky budou využity pro zahuštění sítě, kdyby
se  ukázalo,  že  některá  obydlená  místa  nejsou  pokryta  signálem  ze
stávajících přístupových bodů.

Obce  také  platí  provozní  náklady  za  prvního  půl  roku  provozu,
protože  na  počátku  asi  ještě  nebude  dostatečný  počet  připojených
uživatelů. Později by už měla být síť finančně soběstačná.

Co všechno mi umožní toto rychlé připojení k internetu?
Je  obtížné  vyjmenovat  všechno,  čím vám internet  může  pomoct.

Určitě na leccos zapomenu, tak aspoň to hlavní:
Rychlá  a  levná  komunikace prakticky  s kýmkoliv.  Elektronickou

poštou můžete posílat jednoduché zprávy i složité dokumenty, obrázky,
hudbu i video, to vše zadarmo, jednoduše a prakticky okamžitě (doručení
trvá většinou jen několik sekund). Z internetu můžete také posílat zdarma
nebo velmi levně SMSky na mobilní telefony. Pomocí internetu můžete
buď zcela zdarma, nebo velmi levně telefonovat kamkoliv — podrobněji
o tom píšu níže.

Rychlé  hledání  všech  informací.  Vlakové  i  autobusové  spojení,
telefonní čísla, adresy, otvírací doby obchodů i úřadů, zákony a předpisy,
ceny atd.

Nákupy.  Internetové  obchody  jsou  obvykle  o  dost  levnější  než
klasické  „kamenné“  obchody.  Můžete  v nich  nakoupit  třeba  pračku,
počítač nebo i jen hračky na vánoce. Zboží si objednáte a obchodník ho
buď doveze až k vám domů (u větších nákupů bezplatně), nebo pošle na
dobírku. Podle zákona můžete přitom do 30 dní zboží vrátit a dostanete
zpět peníze, jestliže si nákup rozmyslíte. 

Cestování.  Letenky, jízdenky,  lodní  lístky můžete také  objednat  a
zaplatit  přes  internet.  Nemusíte  nikam  chodit  a  ještě  dost  ušetříte.
Internet  vám také umožní zjistit,   které spojení  je nejlevnější. Pomocí
internetu najdete a objednáte levné ubytování kdekoliv na světě. 

Hledání  firem.  Potřebujete  opravit  dům  nebo  třeba  pračku?  Na
internetu najdete  mnoho firem, které tyto práce dělají.  Vyberete si tu,
která  vám vyhovuje,  a  elektronickou  poštou  se  s ní  můžete  okamžitě
zkontaktovat.

Bankovní operace. Nejenže se kdykoliv dozvíte stav svého účtu, ale
můžete i podávat bankovní příkazy, dobíjet kredit na svůj mobil, sjednat
a zaplatit cestovní pojištění apod. Nemusíte stát fronty na přepážkách a
ještě při tom výrazně ušetříte na bankovních poplatcích.

Rádio a televize. Můžete sledovat v přímém přenosu nejen všechno,
co rozhlasové a televizní stanice vysílají právě teď, ale většinou i pořady,
které jste zmeškali. To platí i pro stanice, které u nás nevysílají. 

Okamžité  zprávy  z celého  světa.  Už  nemusíte  odebírat  noviny,
protože  zprávy,  fotografie  i  komentáře  k nim  najdete  na  internetu
okamžitě po události. 

Vše,  co  potřebujete  vědět,  se  dozvíte  na  internetu.  Jak  funguje
posilovač řízení v autech? Kdy nastoupil na trůn Karel IV? Studenti mají
na internetu prakticky nekonečný zdroj informací.

Diskusní skupiny. Sbíráte mince? Zajímá vás vojenská historie nebo
modelářství? Na internetu  se můžete spojit  s jinými lidmi, kteří  dělají
totéž.

Zábava. Z internetu si můžete stahovat obrázky, hudbu i filmy. Něco
je zadarmo, za něco se musí platit, ale většinou o dost méně, než byste
dali za cédéčko nebo za film z půjčovny. 

Co je internetová telefonie a proč je výhodná?
Internetem  můžeme  zadarmo  telefonovat  kterémukoliv  jinému

člověku, který je právě také připojen k internetu. Může bydlet vedle vás,
ale třeba i v Americe. Například moje žena si často, dlouho a zadarmo
povídá se svou sestrou, která teď žije v Chile. 

Přes internet však můžeme levně (už ne zadarmo) volat i na pevné
linky i na mobily v Česku i v cizině. Platí  se při tom méně než místní
hovorné.  Například  pomocí  programu  Skype  stojí  minuta  hovoru  na
kteroukoliv  pevnou  linku  do  Česka  0,78  Kč,  do  Německa a  většiny
ostatních evropských zemí 0,50 Kč, do USA také 0,50 Kč (všechny ceny
jsou s DPH). Na mobil do Česka 5,10 Kč, do Německa 5,90 Kč, do USA
i na mobil jen 0,50 Kč. 

Můžete také uzavřít smlouvu s některým operátorem, který provozuje
internetovou telefonii. Ceny bývají obdobné, někteří operátoři nabízejí i
balíčky  (např.  za  480  Kč  měsíčně  můžete  mít  časově  neomezené
bezplatné volání na všechny pevné linky v ČR). K volání po internetu za
tyto ceny nepotřebujete ani počítač: lze si pořídit speciální telefon, který
vám technik bezdrátově připojí k nejbližšímu přístupovému bodu, a pak
už  jen  vytáčíte  čísla  nebo  přijímáte  hovory  úplně  stejně  jako
z normálního telefonu. To je výhodné zejména pro starší lidi, kteří se už
nechtějí učit pracovat s počítačem. 

Internetová telefonie vás tedy zbaví nutnosti  platit  nemalý měsíční
poplatek Českému Telecomu. Za částku asi  3000 Kč můžete od  něj  i
„vykoupit“  své  dosavadní  číslo,  které  pak  můžete  používat  pro  své
internetové telefonní spojení. Vaši známí vám pak mohou telefonovat na
stejné číslo jako dosud, i když už s Telecomem nemáte žádnou smlouvu a
nic mu neplatíte.

Nakonec to nejdůležitější
Co mám dělat, když se chci připojit?

Zkontaktujte  veřejné služby Mnichovice:  buď na  e-mailové adrese
verejne.sluzby@mnichovice.info,  nebo  na  telefonu  323 640 108,  faxu
323 642 108,  a  konečně  pro  staromilce  uvádím i  obyčejnou  poštovní
adresu:  Veřejné  služby  obce  Mnichovice,  Ondřejovská  709,  251  64
Mnichovice. 

Veřejné  služby  k vám  pošlou  technika,  který  změří  sílu  signálu,
sepíše s vámi objednávku potřebného zařízení a domluví s vámi termín
montáže.  Pak už následuje  jen montáž a  uvedení  vašeho připojení  do
provozu. 

A kdy bude zahájen provoz sítě?
Hned po Novém roku, tj. 2. ledna 2005.

Martin Macháček
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Jubilea  prosinec

Miloslav Hucek, Ondřejov                       80 let
Miloslava Nováková, Ondřejov               84 let
Václav Barták, Turkovice, Borka            75 let
Křivský Ladislav, Ondřejov                     80 let
Drahomíra Pospíšilová, Ondřejov            82 let
Věra Vávrová, Třemblat                           81 let
Jan Šebl, Ondřejov                                   86 let
Bohuslav Novotný, Ondřejov                  75 let
Marie Lánová, Ondřejov                          86 let
Marie Reiterová, Ondřejov                      80 let
Emilie Micková, Ondřejov                       84 let
Marie Pokorná, Třemblat                      70 let
Marie Kyclerová, Ondřejov                      70 let
Helena Knížková, Třemblat                  70 let  

Všem oslavencům srdečně blahopřejeme a přejeme pevné zdraví do dalších let !!!

V Třemblatech máme dětské hřiště.
    Od počátečních plánů   ke zdárnému zbudování herní sestavy uplynul rok a čtvrt. Stálo to mnoho úsilí, zapojilo se
několik třemblatských rodin a pomáhalo při úpravách terénu, při přípravě podkladů  k žádosti o grant, později při natírání
plotu atd.
   Kromě toho, že jsme se těšili, že Třemblaty budou mít hezké a bezpečné místo na hraní pro děti, bylo příjemné, že jsme
se sešli a udělali něco smysluplného pro místo, kde žijeme.
Samozřejmě se ozvaly hlasy, že dětské hřiště je na venkově naprosto zbytečné, že peníze jsou potřeba na jiné a důležitější
věci a relizace. Jistě, ale v našich silách bylo zbudování hřiště.
   Hlavní dík proto patří paní starostce JUDr J.Malé, která pro vše měla pochopení, čas,sílu a hlavně nervy a také rodině
Vorreiterových ze Třemblat, kteří věnovali akci nejvíce úsilí.
                                                                                                                  M. Tlamichová  Třemblaty
Děti ZŠ Ondřejov byly na koncertě na Žofíně a napsaly o tom ………
     Ve středu, 23. listopadu, žáci 5. třídy a druhého stupně naší ondřejovské školy vyrazili za kulturou. Koncert Pražského
filmového orchestru se konal v Paláci Žofín v Praze. Již pár dní před uskutečněním této akce nás učitelé poučili o úrovni a
významu představení a způsobu vhodného oblečení. Většina zúčastněných toto etické pravidlo akceptovala. Našli se však
i tací, kterým to bylo jedno. Když jsme objednanými autobusy dojeli na Janáčkovo nábřeží, všichni  byli náležitě napjati,
protože pořádně nevěděli, co je čeká. Nebudu Vám nic předstírat. Při pomyšlení na hodinový poslech vážné hudby, mi šel
mráz po zádech. Navzdory očekávání nás koncert moc příjemně překvapil. Mladí studenti pražských konzervatoří nám
naprosto profesionálně zahráli všem dobře známé melodie ze slavných filmových trháků. Nejvíce mne uchvátila úvodní
skladba z mého oblíbeného filmu Harry Potter a také pochod z Pána Prstenů. Trochu mě mrzelo, že nezazněla hudba
z filmu Armagedon, kterou mám moc ráda. Slavnostní atmosféru poněkud ničili někteří žáci z ostatních škol, kteří nejen
že byli nevkusně oblečeni, ale neustále rušili představení nemístným přecházením po sále. My jsme si tak uvědomili, že
společenské chování, vystupování a v neposlední řadě i oblečení není jen záležitostí teorie ve vyučovacích hodinách, ale
především praxí, která obzvlášť v některé společnosti nezná slitování. Bylo mi velice sympatické se dívat na umění téměř
stejně starých umělců, kteří utvořili  orchestr, co sklízí nesčetné úspěchy a nejcennější odměnou mu je vřelý potlesk
posluchačů. Skutečnost, s jakým nadšením prezentují veřejnosti známá hudební díla, mne opravdu uchvátila. Až se mi
naskytne příležitost absolvovat podobný kulturní zážitek, určitě ji využiji.
                                                Ve slohové hodině napsala Katka Splavcová, ZŠ Ondřejov
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Poděkování 

Již  i  já  jsem  se  dostal  mezi
pětasedmdesátníky a  tak  mě  moc potěšila
skutečnost, že mezi mými hosty, gratulanty
byla  i  paní  Anička  Sadílková,  která  mi
předala dárek od Obecního úřadu, za což jí
i Vám touto cestou vřele děkuji.
         Ing. František Procházka, Turkovice 9

Děkuji  obecnímu  úřadu  za
blahopřání  a  milý  dárek  k  mým
narozeninám 

Drahomíra Pospíšilová

Poděkování firmě MAVES
Vedení Základní školy v Ondřejově touto cestou děkuje firmě MAVES, jejímu vedoucímu Ing. Holečkovi a

pracovníkům odbočky Zámečnictví ve Třemblatech pod vedením pana Hejmy za to,  že  firma opakovaně zajistila
některé drobné zámečnické práce buď v rámci sponzorské činnosti pro školu zcela zadarmo, nebo jen za materiálové
náklady. Zejména si velmi vážíme jejího vstřícného přístupu a zájmu o činnost školy a dětí. Naposledy – asi před
týdnem – škole firma věnovala moderní přenosnou tabuli typu Flipchart se značnou zásobou papíru. Děkujeme. Všem
ostatním sdělujeme: Jsou ve Třemblatech, vyrábějí okna, vrata, mříže a jsou fajn.
                              Za vedení školy Mgr. Jiří Jermář, zást.ředitele
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